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大专英语作文模板范文初中 第一篇摘 要：作文教学一直是初中英语教学中一个重要的部分，虽然教师都十分重视作文教学，然而由于初中学生的英语水平有限，加之很多学生对作文又有着畏难的情绪，学生互相合作学习的意识不高，这也是英语作文教学并不理想的原因...
大专英语作文模板范文初中 第一篇
摘 要：作文教学一直是初中英语教学中一个重要的部分，虽然教师都十分重视作文教学，然而由于初中学生的英语水平有限，加之很多学生对作文又有着畏难的情绪，学生互相合作学习的意识不高，这也是英语作文教学并不理想的原因。因此，就初中英语作文教学中运用小组合作学习来提高学生写作的兴趣和能力进行了探讨。
关键词：初中英语；作文教学；小组合作
初中英语教学中作文教学占有相当大的比重，通过写作可以对学生的英语综合运用能力进行检测，但在实际教学中英语写作情况并不乐观。
尤其是少数民族地区的英语教学仍存在着很多的问题，很多学生对英语写作常常充满畏惧，作文质量也较低。如，有的学生拿来就写，不论对错，写完也不检查；有的学生看到写作要求，毫无头绪，无从下笔等。基于这些，我认为在初中英语作文教学中实施小组合作学习就显得十分迫切了。
一、小组合作学习在初中英语作文教学中运用的作用探析
学习过程是一个信息互动的过程，它往往是以一种多向交叉的方式进行传递的。而小学合作学习就是以“学生”为中心，通过合作，加强学生的互动，让小组成员在合作、互动中完成任务，这样的过程更利于学生主动去获取知识，提高学习能力。
首先，小组合作有利于学生互教互学，彼此交流信息。这不仅给小组成员提供了大量的发言和思想交流的机会，更能帮助学生树立学习的自信心，激发学生参与写作的兴趣。
其次，小组合作学习中可以让学生充分发挥自身的优势，调动学生的学习主动性，培养学生的合作意识和竞争意识，这更是学生学习主体地位得以体现的重要途径。
二、小组合作学习在初中英语作文教学中的实施方式和步骤
小组合作写作教学的一般步骤可以分为七个方面：
1.小组内部讨论
教师给定写作要求后，小组组长要根据要求组织小组成员对写作要求进行熟悉和把握，并针对写作要求进行交流，挖掘写作的主题，对生词、词组及相关信息进行查缺补漏。（小组记录员及时记录相关信息）
2.组织全班交流
当小组完成讨论交流后，可以选择几组具有典型意义的小组讨论结果进行全班交流，通过评价指出写作的方向和要点。
3.学生独立创作
通过小组和班级讨论交流后，每个学生根据写作要求，并结合讨论所得的信息进行独立创作，在写作过程中如果遇到困难，可以向同学或是教师寻求帮助。
4.互相批阅
此环节可以是小组成员间互相批阅，也可以是小组与小组间互相批阅。批阅中要鼓励学生敢于提出自己的观点，鼓励学生对被批阅的文章进行必要的补充、修改等，并对好句、好词进行标注，对于没有把握的地方，可以进行查阅或是请教老师。及时修正错误。
5.学生及时修改
批阅后，学生要能对他人的批阅进行再次审视，需要修改的及时修改，有疑问的及时咨询，只有让学生及时修改，才能真正体现小组合作学习的意义。
6.教师及时点评
小组点评后教师要进行及时的总结和评价，让学生整体把握。
7.引导学生再提升
批阅和点评后要求学生再次审视自己的文章，查缺补漏，如果变动太大，可以进行重写。这样，再次的修改有利于学生写作水平的提高，还能帮助学生形成良好的写作习惯。
总之，在初中英语作文教学中实施小组合作学习十分有利于提高学生写作水平，又能培养学生的合作意识，使学生各方面的能力得以提高。
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根据中文和英文提示，写一篇意思连贯、符合逻辑、不少于50词的短文。
所给英文提示词仅供选用。请不要写出你的校名和姓名。
你有过独自一人在家的经历吗？请根据你的亲身经历选择情况A或情况B完成短文。情况A：曾经独自一人在家。你的某次经历及其感受是什么样的？
情况B：未曾独自一人在家。如果有这样的一次机会，你的父母会放心吗？你又会怎样照顾
自己呢？
提示词：look after, have fun, miss, grow, worried, excited, surprised
参考例文1:
I ’ve been home alone for several times and my first stay at home alone was memorable.
When I was twelve, once both of my parents were away on business, and I had been all by myself for two days. They left early the first day, and I got up soon after they left. In the first evening I was a little scared, so I turned on all the lights. I actually kept the light on in my bedroom the whole night. For fear of getting up late the next morning, I put three alarm clocks near my bed. In order to prove that I could take care of myself, I washed my own clothes the second afternoon, though I could wait for mom to do it.
I really felt proud of myself and thought I was a big girl.
参考例文2：
Up to now I’ve never had a chance to be at home alone. But if there’s one in the future, I guess Iwill take care of myself very reasons are as follows.
First of all, I keep a good daily routine. That’s to say, I can get up and go to bed at usual time by myself. And I can cook simple food. The most important reason is thatI can balance my study and entertainment.
Therefore, my parents won’t worry about me if they have to stay away for a few days.
文段表达评分标准
说明：先根据文章整体内容和语言表达确定档次，然后在该档次内评出分数。
第一档：（15-13分）
完全符合题目要求，表达思想清楚，内容丰富。使用多种语法结构和丰富的词汇，语言通顺，语意连贯，具有逻辑性。允许有个别语言错误。
第二档：（12-9分）
符合题目要求，表达思想基本清楚，内容基本完整。语法结构和词汇满足文章需要，语言基本通顺，语意基本连贯。有一些语言错误，但不影响整体理解。
第三档：（8-5分）
部分内容符合题目要求，表达思想不清楚，内容不完整。语法结构和词汇错误较多，语言不通顺，影响整体理解。
第四档：（4-1分）
与题目有关的`内容不多，不能表达出自己的思想。只能简单拼凑一些词语，所写内容难以理解。
大专英语作文模板范文初中 第三篇
When summer holiday comes, I always go back to my hometown and spend the time with my grandparents. I like the life there, it is so simple and happy. Living in the countryside, I feel the peace in my heart. It seems the days become longer. In the morning, I hear the cock make out the sound, as if it is singing, then I wake up. Sometimes I will go to the mountain and I can hear some birds singing. I enjoy listening to these birds\' sound. I am so close to the nature. I love everything that the nature brings. The green tree, the colorful flower, the clean water even the fresh air. I find its beauty.
大专英语作文模板范文初中 第四篇
新华学校实施了改善学生健康的“蛋奶工程”。Wet Hua是该学校的一名学生。这天，Wei Hua 又得到了刚发下的鸡蛋和牛奶。他打开那盒牛奶喝了一点点，就不想喝了。连续吃了一段时间的牛奶和鸡蛋，Wei Hua感到吃腻了，就偷偷地把鸡蛋和大半盒的牛奶扔进了垃圾桶里。远处的王老师看到了他的举动，并对他进行了教育。他对此感到抱歉，决定今后要节约粮食，不再浪费粮食。
参词汇rubbish bin垃圾桶， be tired of 对感到厌（腻）了，throw扔， save节约
To improve students health Xin Hua Middle School has carried on the Milk and Eggs Project for students Wei Hua is a student at the school Today Wei Hua got the milk and egg again as usual He opened the box of milk and drank a little He felt tired of the egg and the milk He didnt want to have them any more Then he threw the milk and egg into the rubbish bin At that moment Miss Wang saw this from far away She came over and told him not to do this again Wei Hua felt sorry to do so He promised not to waste food any more
大专英语作文模板范文初中 第五篇
A Rainy Day
Today is a rainy day and it’s cold with the temperature of 5℃. There are only a few people on the street and they all wear thick down coats and boots. They walk quickly and seem to go somewhere to escape from cold.
It has been cold for a very long time and this winter is colder than ever, but I like it very much because I was born in winter. Besides, in my oppion, only the coldness makes a real winter.
今天是一个雨天，而且很冷，温度只有5℃。街上人很少而且他们都穿着厚厚的羽绒服和靴子。他们都走得很快似乎要走去某个地方来逃离寒冷。
这个冬天已经冷了好长一段时间了，而且往年的冬天都要冷。但是，我非常喜欢它，因为我是在冬天出生的。此外，我个人认为，只有寒冷才能造就真正的冬天。
初中英语作文常用句型
常用于引言段的句型
1. Some people think that …. To be frank, I can not agree with their opinion for the reasons below.
2. For years, … has been seen as …, but things are quite different now.
3. I believe the title statement is valid because….
4. I cannot entirely agree with the idea that …. I believe….
5. My argument for this view goes as follows.
6. Along with the development of…, more and more….
7. There is a long-running debate as to whether….
8. It is commonly/generally/widely/ believed /held/accepted/recognized that….
9. As far as I am concerned, I completely agree with the former/ the latter.
10. Before giving my opinion, I think it is essential to look at the argument of both sides.
常用于正文段的句型
一、表示比较和对比的常用句型和表达法
1. A is completely / totally / entirely different from B.
2. A and B are different in some/every way / respect / aspect.
3. A and B differ in….
4. A differs from B in….
5. The difference between A and B is/lies in/exists in….
6. Compared with/In contrast to/Unlike A, B….
7. A…, on the other hand,/in contrast,/while/whereas B….
8. While it is generally believed that A …, I believe B….
9. Despite their similarities, A and B are also different.
10. Both A and B …. However, A…; on the other hand, B….
11. The most striking difference is that A…, while B….
二、演绎法常用的句型
1. There are several reasons for…, but in general, they come down to three major ones.
2. There are many factors that may account for…, but the following are the most typical ones.
3. Many ways can contribute to solving this problem, but the following ones may be most effective.
4. Generally, the advantages can be listed as follows.
5. The reasons are as follows.
三、因果推理法常用句型
1. Because/Since we read the book, we have learned a lot.
2. If we read the book, we would learn a lot.
3. We read the book; as a result / therefore / thus / hence / consequently / for this reason / because of this, we’ve learned a lot.
4. As a result of /Because of/Due to/Owing to reading the book, we’ve learned a lot.
5. The cause of/reason for/overweight is eating too much.
6. Overweight is caused by/due to/because of eating too much.
7. The effect/consequence/result of eating too much is overweight.
8. Eating too much causes/results in/leads to overweight.
四、举例法常用句型
1. Here is one more example.
2. Take … for example.
3. The same is true of….
4. This offers a typical instance of….
5. We may quote a common example of….
6. Just think of….
常用于结尾段的句型
一、对全文进行归纳总结的句型
1. From what has been discussed above, we may safely draw the conclusion that….
2. Taking into account all the factors, we may safely come to the conclusion that….
3. Judging from all the evidence offered, we may safely arrive at/reach the conclusion that….
4. All the evidence supports a sound conclusion that…
5. From what is mentioned above, we may come to the conclusion that…
6. To sum up/draw a conclusion, we find that….
7. In short/brief/a word/conclusion/sum/, it is….
8. Therefore/Thus/Then, it can be inferred/concluded/deduced that….
9. From/Through/According to what has been discussed above, we can come to/reach/arrive at/draw the conclusion that….
10. It is believed that….
二、表达个人观点的句型
1. As far as I am concerned, I agree with the latter opinion to some extent.
2. As far as I am concerned, I am really/completely in favor of the test/policy.
3. In conclusion/a word, I believe that….
4. There is some truth in both arguments, but I think the disadvantages of… outweigh its advantages.
5. In my opinion/view, we should….
6. As for me, I….
7. As I see it, ….
8. From my point of view, ….
9. Personally, I think….
10. My view is that….
11. I think/consider….
12. I take/hold a negative/positive view of….
三、表达建议的句型
1. It’s high time that we tried every possible means to put an end to….
2. It’s really high time we took measures to solve the problem of/put an end to.…
3. There is still a long way to go towards solving the problem. We hope that efforts should be made to….
4. We must search for a quick action, because the present situation of… will surely lead to the end of….
5. There is no easy solution to the problem of…, but… might be useful.
6. There is no quick answer to the question of…, but … might be helpful.
7. It is necessary that effective/proper/quick actions/steps/measures be taken to….
8. It’s suggested that great efforts be made to….
9. It’s apparent/clear/obvious that the task of… requires immediate/considerable/great attention/efforts/consideration.
10. To check/control the tendency/trend is no easy task, and it requires a good/deep awareness/consciousness/understanding of….
议论文常用句型
1. It is a fact that….
2. It is well-known that….
3. There is no doubt that….
4. I think that….
5. Contrary to the popular thought, I prefer….
6. Some people say/believe/claim that….
7. It is generally believed that….
8. It is widely accepted that….
9. It is argued/held that….
10. While it is commonly believed that…, I believe….
11. It can be concluded that….
12. People’s views vary from person to person.
图表作文常用句型
1. The table/diagram/bar chart/pie graph/tree diagram/curve graph /column chart shows/illustrates/reveals/describes/depicts/reflects that/how….
2. The graph provides some interesting data regarding….
3. The data/statistics/figures can be interpreted as follows:
4. The data/statistics/figures lead us to the conclusion that….
5. As is shown/demonstrated/exhibited in the diagram/graph/chart/table, ….
6. It is clear/apparent from the table/chart/diagram/figures that….
7. The vertical/horizontal axis stands for….
8. There was rapid/noticeable/great/sharp/steep/remarkable/slow/little/slight/gradual rise/increase/decrease/fall/decline/drop/change in development in ….
9. The percentage remained steady/stable at….
10. The figures stayed the same….
11. The figures bottomed out/peaked at….
12. The figures reached the bottom/a peak/a plateau during….
书信作文常用句型
1. I am writing to you in the hope that you could do me a favor to improve the horrible situation.
2. I would like some detailed information on/about….
3. I would be grateful if you could let me have details of ….
4. I am writing to request some necessary information about….
5. I am greatly concerned about….
6. My appreciation to you for your generous help is beyond words. I wish I could repay it one day.
7. Thank you very much for the kindness you showed me during….
8. It is my pleasure/a great honor for me to extend an invitation to/invite you to….
9. I will be expecting you, so do not disappoint me.
10. I wish to apply for the position of… with your company.
11. I graduated with a BA degree in…from…in….
12. I am very excited and delighted over the good news that you are recruiting a….
表达效果较好的特殊句型
1.平衡句：用相同的结构表达相似的意思
1) Ask not what your country can do for you; ask what you can do for your country.
2) We shall fight him by land, we shall fight him by sea, and we shall fight him in the air.
3) I am learning how to study, how to organize my time, and how to concentrate.
4) We must believe that we have the knowledge, and that we are competent enough to fulfil the task.
2. 省略句： 省略不影响句子意义的词
1) Although exhausted by the demanding job, they refused to give up.
2) The road is very slippery as if covered with ice.
3) The sooner, the better.
4) Friends can be more dangerous than we sometimes suspect; developing real lifelong friendships much more difficult than we are willing to acknowledge.
5) Reformers are optimistic, conservatives pessimistic; conservatives live for the past, reformers the present and the future.
3. 倒装句：将句子中的某一成分放在反常位置，以达到强调效果
1) In vain did they try to persuade the USA to give up violence.
2) Only by so doing can we expect to stop further pollution and create a better world for us and the future generations to live in.
3) Here comes the opportunity you have been longing for to realize your dream.
4) To such an extent have they polluted the area that plants can not grow.
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MySpringFestival
Last year’s Spring Festival is special. My uncle and my aunt came back from Shanghai. My family were very happy to keep the Spring Festival with them. And it was the most exciting festival of all the festivals.
On New Year’s Eve, my father and my uncle talked about their work together. My mum did some cooking with my aunt Grandparents and I watched the New Year TV programmes. At about six o’clock, we had a special family dinner. We all thought the dumplings were delicious.
On the first day of the New Year, we visited our relatives. In the afternoon, we went shopping in Jiefanf Road. My uncle bought some Jay’s CDs. He likes Jay’s music very much. There were so many people on the road. It was more alive than any other time of a year.
On the second and the third days, we spent a wonderful weekend in the country. There were much bigger trees than in the city. And the animals were more beautiful than in the city. We all enjoyed ourselves.
I had an interesting Spring Festival. How about you?
初中英语作文范文（二）
An unforgetful trip
I went Chong Qing in July is a city which was built near mountains. So people call it Mountain City. In Chong Qing,I went to the Red Stone Center, to see the places which the prisoners lived in the past. It is a terrible and awful trip. There are a lot of dogs, and soldiers with guns near the prisons. And most of the prisons are good, they didn\'t want to tell the bad people where the other people were. ()They lived in very small houses. No good food to eat, no good water to had only twenty minutes to stay out side per day but they still said nothing.
I think they are the heros in that century. I will follow their spirit.
初中英语作文范文（三）
What do I want to do when I’m older？ Someone wants to be a doctor. Someone wants to be a basketball player because they are good at sport. Someone wants to be a writer and to make the writing. Someone wants to be a teacher because they like teaching children.
I like playing the piano and I good at it. So I want to become a piano player. Play the piano is very interesting. And you can learn something of music. Piano can make you like music. A lot of musician and singer are love playing piano.
I play the piano when I’m ten years old. Now I’m in grand five. I hope when I’m sixteen years old ， I can become grand eight. I’ll be harder and harder to practise. Become a piano play is a hard job. But I believe I can do it.
大专英语作文模板范文初中 第七篇
随着我们长大，和家人围坐在一起吃饭的时间越来越少。研究表明，跟家人一起吃饭有助于身体健康。对此你有何看法？你又是如何做的？请以Eating with parents makes you healthier为题写一篇短文陈述你的理由。
Eating with parents makes you healthier
I believe eating with parents will make teenagers healthier.
First, as we know, a happy mood keeps people healthy. Talking more with parents is a better way of helping solve problems in our daily life. The dinner time is just a chance for communication.
Also, home-made meals are healthier for us to eat, for the food problem seems more and more serious now.
As for me, I have dinner with my parents every day. My family all think the time for dinner is the most important moment for each of us.
大专英语作文模板范文初中 第八篇
假如你班要就“如何为中考做准备”开一个主题班会，请写一篇发言稿，谈谈你认为在中考准备过程中要注意的事项及理由：1.保持良好情绪。不要焦虑和紧张，否则会没有面对困难的勇气。2.制定合适的目标。太低的目标使人懒散，太高的目标使人失去信心。3.不要熬夜，以确保上课时精力旺盛，注意力集中。4.多与父母、老师、同学交流沟通，以便走出困境。5.谈谈你的观点。
Boys and girls, the final exams are coming. What should we do in order to prepare well for the exams? Here are some suggestions.
Firstly, its very important for us to be in good moods. Dont be nervous or stressed. Otherwise, we will not have the courage to face difficulties. Secondly, we should have proper aims. If we aim too low, we may become lazy. If we aim too high, we may lose confidence. Thirdly, Dont stay up late so that we can make ourselves energetic in class and pay attention to our study. Fourthly, wed better have more communication with our parents, teachers and classmates. They can help us get out of trouble. Finally, a healthy diet is very useful as well.
With these done, I believe we can be successful in the exams.
大专英语作文模板范文初中 第九篇
English is a internetional language and its one of the most important language in the china,the english course has been popularized in primary it is very important to learn english well,but few of us know how to learn it well.
Karl Marx has set a good example for once said,one must use the language when learning a language,only in this way,can he master the an old saying gose,Practice makes we need to practice english deliberately,we should read more,write more,listen more and speak but not least,Dont be afraid of making mistakes.
All above,just try your best to learn english, I believe that God rewards those who work hard.
大专英语作文模板范文初中 第十篇
Do you know my hobby? My hobby is collecting stuffed animals. The frist oneI ever got was a penguin stuffed animal on my seventh birthday. In fact I thinkit’s probably my favorite. I’ve been collecting stuffed animals for fiveyears,and now I have 239 of them. My mom says I have to stop,because we’ve runout of room to store them. I store them in my bed,and I even store them in boxesunder my bed. If you know anyone else who collects them,please tell me. Becausemy favorite is collecting stuffed animals. And I’d like to start a stuffedanimals collectors’ club. by the way,what’s you hobby?
大专英语作文模板范文初中 第十一篇
I lie cartns because the chatacters are ust lie peple. I can’t stand scar vies because the’re s scar . I dn’t lie sap peras because the’re lng and bring. Althugh I reall wnder what happens next .I dn’t lie the at all. I lve watching cedies because the alwas ae e laugh. It’s alwas interesting t watch the funniest perfrer shw their es,als I can lean se funn es fr the. As fr actin vies. I dn’t ind the . The’re as bring as sap peras .But , I’d sa ,actin vies are trul exciting! What abut u?What inds f shws d u lie?
大专英语作文模板范文初中 第十二篇
初中英语作文
My View on Television
Television has come into our lives for many years. We can nearly say that we can’t live happily without television. It can give us the latest information and news. It can open up our eyes and enlarge our knowledge. We can be entertained by the programs on television. Otherwise,we’ll be boring all day if there is no television. Television programs are attractive. After a whole day’s hard work, we can sit before the television enjoying ourselves. How wonderful it is!
电视已经进入到我们的生活很多年了。我们几乎可以说没有电视我们的生活就不会快乐。电视能够给我们最新的信息和新闻。它可以拓展我们的视野和扩大我们的`知识面。电视节目可以娱乐我们。否则，如果没有电视的话我们一整天都会很无聊。电视节目很有吸引力。一整天的辛苦工作后，我们可以坐在电视机前享受。这是多美好的事情啊！
However, television also does harm to people’s health. It’s bad for us to watch TV too long, especially bad for our eyes. Besides, watching TV may take the time to study or play on outside world. In short, television is good and we should make use of it appropriately.
然而，电视也会对人们的健康有害。长时间看电视对我们是不好的，特别是有损眼睛。此外，看电视可能会占据大部分学习或者出去玩的时间。总之，电视是好的，我们应该适当利用它。
电视在现今生活是每家的必备品，面对电视，同学们将如何表达呢？
大专英语作文模板范文初中 第十三篇
Since we were small, we have been educated it is not right to tell I keep these words in my mind, I never learn until I made the mistake. Itwas a Sunday. I had made some plans with my best friend. When she called me onthe phone, I felt so sleepy and told the lie that I was not feeling very well,the plan had to be cancelled. I continued to sleep. Then in the evening, shecame to see me with present. When my mother calling me, I pretended to be felt so guilty. I had to tell so many lies to cover the first lie. Since then,I promise not to lie again, because the price of lies makes me tired.
大专英语作文模板范文初中 第十四篇
everything you have done for me.
I know you are worried about my study, so you don’t want me to play basketball too much. But I can’t study all day along. Sometime I need to relax. I really enjoy playing basketball. It keeps me healthy and strong.
Could you allow me to play basketball for an hour and a half every day? I promise I will try my best in my study.
大专英语作文模板范文初中 第十五篇
Today there is more and more pollution and the environment is becoming worse and worse. So we have to know how to protect the environment. Here are some ways.
First, we can stop driving our personal cars. We can go to school or work on foot or by bus. Not only can it protect environment, but also it is good for our health.
Second, we are not supposed to drop litter anywhere, we should put them into the trash bin. And it’s best to pick up the litter on the ground when we see them.
Third, we should save the paper, the water, the food and so on.
今天有更多的污染和环境变得越来越糟，所以我们必须知道如何保护环境，这里有一些方法。首先,我们可以停止驾驶私家车，我们可以去上学或上班步行或乘巴士。不仅可以保护环境，而且它对我们的健康有好处。第二，我们不应该乱扔垃圾的地，我们应该把它们扔到垃圾桶里，最好在当我们看到他们地捡起垃圾。
大专英语作文模板范文初中 第十六篇
Hello,I am Liu let me tell you something about my day.
I go to school from Monday to I usually get up at 6:30 in have breakfast at 6: I go to school at 7:!It is 8: istime to do morning exercises.“Class begins.” “Good morning,!” Do you knowwhat`s the time now,friends?Yes,It is 8:20!The first class often havelunch at 11: go home at 5:40 in the usually have dinner at 6:00in the do my homework at 7:00 in the is time to go to bedat 11:00.
This is my is a funny about yours,friends?
大专英语作文模板范文初中 第十七篇
Reading books is not favored by some children, because they will thinkabout the moment of sitting in the classroom and feeling sleepy. But watchingmovies is a good way to take relax. Some parents think watching too many moviesis a waste of time. In my opinion, watching movies helps students to gainknowledge. They can learn the newest information, such as the popular style andthe famous stars. Knowing these information is useful in communicating, whichhelps them to make friends. The most important thing is culture. Children canlearn the culture in a vivid way. They can broaden the vision and enrich theirminds. Good movies are perfect teachers.
大专英语作文模板范文初中 第十八篇
多数父母希望孩子将时间花在学习上，以便有个美好的未。因此父母只关注孩子的成绩，不让孩子做与学习无关的事情，例如，不让孩子做家务等。请你就“孩子应该如何成长”这一话题，简单描述父母的想法和自己的观点。
提示1、父母的想法；2、你自己的观点； 3、词数80左右（首句已给出，不计算在总词数内）。
Parents wish their children to have a bright future so they pay much attention to their study After school they dont allow their children to do anything except study.
I know parents love us and what they do is for us Although its our duty to study its not only thing for us to do There are many things for us to learn and we want to know more about the outside the world We should not only take exercise to keep us healthy but also read more literature books So I hope our parents can give us more time to develop our hobbies.
大专英语作文模板范文初中 第十九篇
关于初中英语作文
编者按：旅游已经成了现代人疏解压力、放松身心的最好方式了。当今交通便利，哪种方式是最好的旅游方式呢？
People travel by plane, by train, by ship, by bus. To me, the best way of traveling on a summer vacation is to go on foot.
人们去旅行，会乘坐飞机、火车、乘船、或者乘汽车。于我而言，最好的旅行方式是暑假期间徒步旅行。
On a summer vacation I travel to refresh myself and to see the countryside. When I use my feet and walk on a grass covered path or among the hills I feel detached from the noise of the city and closer to the nature. And when I travel on foot I get more freedom. I can plan my own schedule. I can choose my own route. I can stop where I like. And I can see things and people that I might miss if I travel on a train or on a bus.
暑假的时候，我通过旅行去释放自己和游览乡间。当我用双脚走在铺满小草的小径或山间时，我感觉(自己)远离城市的喧嚣，并且更亲近大自然。当我徒步旅行时我可以得到更多的自由。我可以自己选择行程。我可以自己选择路线。只要喜欢，我就可以停下来。而且我可以看到很多人和事，那些我可能乘坐火车或公车旅行而错失的。
When faster and more convenient ways for travel are becoming available, I still favor using my own feet. I get much pleasure from it.
当更快、更方便的旅行方式变成通用的，我仍然支持用自己的双脚，我从中得到了许多乐趣。
文章摘要：祖父母对我而言，是非常特别的。他们一生都辛苦工作，并且为了整个家，牺牲了很多很多。不仅如此，他们还是我特别亲密的朋友。他们比我爸妈还好说话。比如，我的祖父母会做可口的食物给我吃，他们还常常带我去钓鱼。…
编者按：写人的文章也是我们在考试中经常用到的，写的时候应当注意技巧，不要面面俱到，而要抓住重点，突出描写人物某一方面的特点。
My grandparents are very special to me. They have worked hard all their lives and sacrificed a lot for my family. Not only that, but they are also special friends to me. They are easier to talk to than my parents. For example,my grandmother makes me delicious things to eat and my grandfather often takes me fishing.
祖父母对我而言，是非常特别的。他们一生都辛苦工作，并且为了整个家，牺牲了很多很多。不仅如此，他们还是我特别亲密的朋友。他们比我爸妈还好说话。比如，我的\'祖父母会做可口的食物给我吃，他们还常常带我去钓鱼。
In addtion, they are the leaders of my family. They are full of wisdom and know the stories of our ancestors. They are the ones that hold our family together.
另外，他们是这个家的领导人。他们有着丰富的智慧和知晓许多有关我们祖先的故事。他们让我们整个家牢牢地守护在一起。
I owe them a great deal, but I don\'t know how to repay them. All I can do is cherish them and never take them for granted.
我欠他们很多，但我不知道如何报答他们。我能做的，就是珍惜他们，并且不把祖父母（疼我）当成理所当然的事。
大专英语作文模板范文初中 第二十篇
A guy from America made a small test in the street. He wanted to see howpeople reacted when they saw someone was bullied. The test showed that more than90 percent of people would help the weak guy and criticized the one who bulliedthe others.
I was so moved by the people who gave their hands. The weak guypretended to be a nerd, and did something looking so stupid.
But everyone arguedfor him that he was doing the great thing and looked so cool. We should notjudge people because of their difference. Everyone is special and they can doanything if they haven\'t bothered others.
大专英语作文模板范文初中 第二十一篇
There is a small shop around our school and the boss is a very nice students like to buy snacks in his shop. Last week, I went to this shop andbought some snacks to eat after school. I found my money was not enough. Theboss realized my problem and he asked me to pay back next time. Watching hissmile, I felt so shocked by his kindness. Even if I did not return the money, hecouldn\'t remember me. But I must keep my promise. When I got home, I wrote downthe money and reminded myself. Next day, I returned the money and felt passed the test of my life.
大专英语作文模板范文初中 第二十二篇
Most children have read many fairy tales when they are small. Parents will read these stories to them before they sleep. Many fairy tales describe a pure world and teach the children to be a nice person. But for some stories, I find the value is not favored today. For example, the story of Cinderella. It is known to all that she is rescued by the prince and lives a happy life. The story is a little negative for Cinderella, because she doesnt make any effort to change her situation. She is waiting for someone else to make her out of the trouble. For now, we are advocated to fight our dreams, because success will not come easily.
大专英语作文模板范文初中 第二十三篇
收音机和电视机 Radio and Television【1】
Radio and television are very popular in the world today.
Millions of people watch TV.
Perhaps more people listen to the radio.
现在，收音机和电视机在世界上都很流行。
数以百万计的人看电视。
也许听收音机的人更多。
The TV is more useful than the radio.
On TV we can see and hear what is happening in the world.
But radio isn\'t lost.
It is still with us.
That\'s because a radio is very small, and it\'s easy to carry.
You can put one in your pocket and listen to it on the bus or on your bike when you go to school.
电视机比收音机更有用。
在电视上我们可以看到和听到世界上正在发生的事。
可是收音机并没有消失，它还和我们在一起。
这是因为收音机很小，便于携带。
你可以放在口袋里，在坐车或汽车上学时收听。
美丽双手 The Beautiful Hands【2】
Since I go to middle school, I live far away from my hometown, I have few time to stay with my grandma who can cook the delicious food for me.
On this weekend, I decided to go back hometown and visited my grandparents.
When they saw me, they were so happy, grandma went to the kitchen and prepared the food.
As I grew up, I went to the kitchen to help her, I found my grandma\'s hands were so dry and wrinkled.
Thinking about her old time to take care of my father, and then take care of me, she was a great woman, in my heart, her hands were the most beautiful hands.
自从我上了初中，我住得离家乡比较远，我几乎没什么时间和祖母呆在一起，祖母总是能给我煮得一手好菜。
在这个周末，我决定回到家乡看望我的祖父母。
当他们看到我，十分的开心，祖母走进厨房，准备食物。
我已经长大了，所以我走进厨房帮忙，我发现祖母的手很干皱。
想要她早年照顾父亲，然后又照顾我，她是一位如此伟大的女人，在我的`心里，她的双手是最美的双手。
国庆节计划 National Day Plan【3】
With the coming of national day, I have a one week holiday.
I really expect to it, because I want to have a short trip during these days.
I will travel to Jiuzhai Valley with my parents for three days.
I have heard that the scenery of Jiuzhai Valley is very beautiful in autumn and it\'s the best time to travel there.
Autumn is my most favorite season so I want to enjoy the beauty of such a wonderful place.
I do some preparations for thistrip.
For example, I search the Internet to see the travel raiders and I have known where the most attracting place is and where to live in.
I am sure it will be a wonderful journey.
There are only several days for the coming trip,but I have been too excited to wait.
随着国庆节的到来，我有一个星期的假期。
我真的很期待，因为我想要在这几天有一次短途旅行。
我将和我的父母去九寨沟三天。
我听说秋天的时候九寨沟的风景最美，秋天是去拿旅游最好的季节。
秋天是我最喜欢的季节所以我想要去这样美丽的地方去享受美景。
我为这次旅行做了一些准备。
大专英语作文模板范文初中 第二十四篇
My best friend is a loyal and brave boy. When a bully teased me, he came to my rescue right away.
He always remembers my birthday and he is fun to be with.
He tells funny jokes and stories. He always makes me laugh.
Finally, he is a very good listener and he knows how to cheer me up when I\'m down.
I hope we\'ll stay friends forever.
大专英语作文模板范文初中 第二十五篇
Transportation has been greatly changed in the past few years. In ancient days, people used to travel by horse or carriage. The journey was often tiring and tedious. Then people had buses, trains and ships, which could shorten the time of the long-distance trip. Now we have not only more private cars, but also planes and high-speed rails. All of these modern transports could offer us a quick and pleasant travel. Thus, more and more people enjoy traveling very much these days. In conclusion, modern transportation has completely changed our life. Thanks to modern transportation, our world is becoming smaller and smaller.
大专英语作文模板范文初中 第二十六篇
I used to hate others to laugh at me, because I thought they were looki
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